
 
Z A P I S N I K 

 
Sa godišnje Skupštine SO-SOF-a,održane 06.06.2021.u prostorijama Saveza,sa 

početkom u 11h 
 

D N E V N I  R E D 

 
1. Izbor radnog predsedništva 

2. Izbor verifikacione komisije 

3. Izbor zapisničara i dva overivača zapisnika 

4. Prijem novih i brisanje neaktivnih članova 

5. Članarina 

6. Izveštaj VD predsednika 

6a. Izveštaj predsednika SOF-a 

6b. Izmena člana 26 pravilnika SO 

7. Izveštaj urednika Avi-faune 

8. Izbor predsednika SO (kandidat Aleksandar Jovanović) 

9. Izbor IO SO 

10. Izbor ispitne komisije 

11. Izbor vođa grupa 

12. Razno 

 
Pre poćetka Skupštine,održan je minut ćutanja,povodom smrti Tomislava Živadinovića, 
Mileta Stupara i Mileta Stošića. 
 

1. U radno predsedništvo izabrani su Antić, Aleksić i Sapožničenko. 
 

2. U verifikacionu komisiju izabrani su Angelovski i Milićević. Komisija je 
konstatovala da imamo kvorum (10 sudija). Inače 6 sudija se javilo da ne dolazi 
Kulić, Sekula, Đorđević, Kostadinović, Disivojević i Radojičić, dok se nisu javili 
Vasić i Aranđelović. 
 

3. Za zapisničara je izabran Sapožničenko, a za overivače zapisnika Stojadinović i 
Matijević. 
 

4. Dalibor Filipović je zatražio status mirovanja na 2 godine, što mu je i omogućeno. 
Slobodan Ivić je zatražio brisanje iz evidencije SO, što je jednoglasno usvojeno. 
Raspravljano je o statusu Vladimira Oparnice. Jovnović je pročitao poruku, koju 
mu je Vlada poslao. Odlučeno je da budući predsednik kontaktira Oparnicu, koji 
treba da se izjasni kakav status u SO želi i da se to verifikuje na sledećoj 
skupštini SO. 



 
 

5. Članarinu za 2020 god. su svi članovi platili, a doneta je odluka za 2021 god. 
ostane ista 2000 din. plus 20e za OMJ sudije 

6. Antić - zbog situacije sa pandemijom, aktivnosti su bile smanjene, IO je imao 
stalne kontakte mejlom, ali nikakve odluke nisu donete, sem da Lazarević 
postane glavni i odgovorni urednik Avi-faune.Uspešno je održana izložba u 
Kruševcu, kao i izložbe slavujara u Beogradu i Kruševcu - bez ikakvih primedbi i 
žalbi na ocenu. 

6a. Pošto članom 26 pravilnika nije regulisana funkcija podpredsednika i sekretara, a 
to povlači i izmene još nekoliko članova pravilnika SO, dogovoreno je da se 
pravilnik SO da na javnu raspravu i da se izmene usvoje sledeće godine na 
Skupštini SO. 

6b. Predsednik SOF-a se zahvalio na pozivu na Skupštinu SO i pre svega pohvalio 
AVI-Faunu.pošto su komentari sa strane izuzetno pozitivni i pohvalio je što je 
većina sudija pisalo za čadopis,time što stručni ljudi uzimaju učešće u pisanju 
tekstova.Saradnja sa SO je bila dobra.Pod tačkom razno će se još jednom 
obratiti. 

 
7. Lazarević je rekao da su izašla dva broja i da drugi treba da sude o njegovom 

kvalitetu. Umesto Ivića za zamenika glavnog i odgovornog urednika izabran je 
Ćamilović, a za urednika dela za papagaje Sapožničenko. 
 

8. Za predsednika imamo jednog kandidata Aleksandra Jovanovića, pošto je Dejan 
Antić iz privatnih razloga povukao kandidaturu, Aca je ukratko predstavio svoj 
program rada i to u četiri tačke: 

 
I Okrenuti se struci, znanju i novim saznanjima; 
II Podići kvalitet ptica; 
III Poštovanje pravilnika; 
IV Bolja komunikacija. 

 
Aleksandar Jovanović je jednoglasno izabran za novog predsednika SO. 
 

9. Aca predlaže novi IO SO - Đorđević sekretar, članovi: Lazarević, Aleksić, Antić, 
Sapožničenko i Radojičić. Sa jednim glasom protiv usvojen je novi IO SO. 

 
10. U ispitnu komisiju izabrani su predsednik Radojičić, sekretar Đorđević, članovi: 

Matijević, Aleksić, Ćamilović, Antić, Sapožničenko. 
 
  



 
 

11. Za vođe grupa izabrani su: 
A-Aleksić 
D-Jovanović 
E-Lazarević 
G-Đorević 
F,O,P-Antić 
I,J,K,L,M,N-Sekula 

               
12. Po ovoj tački se obratio predsednika SOF-a gde konstatuje da SO raspolaže sa 

160.000 din. (DOPUNI!) 

 
Uputio je dopis rukovodstvu COM-a i OMJ-a da sve naše OMJ sudije ocenjuju na velikoj 
Internacionalnoj izložbi u Istanbulu. 
SOF je predvideo 60.000 din. za edukativni seminar, za promociju Slavujara 60.000 
din., za Međunarodno takmičenje u Velikom Gradištu 40.000 din. 
SOF je uplatio Društvu iz Jagodine 18.000 din. za organizaciju Državnog šampionata. 
SOF će sufinansirati organizatore izložbi sa 100 din. po ptici. 
Doneta je odluka da u okviru sajta SOF-a se pokrene sajt SO koji će SOF finansirati sa 
10e mesečno, na kome će biti bukvalno sve vezano za SO. 
Ćamilović govori da na takmičenjima Štiglićara je dolazilo do teške zloupotrebe pečata 
SOF-a. organizatora izložbi, znaka SOF-a i SO. SO je doneo odluku da se Vladi i Ćiri 
omogući još jedna šansa za polaganje teoretskog ispita na Seminaru, prijava do 15.09., 
s tim da izmire sve finansijske obaveze prema SO, a da im se omogući ocena ptica još 
samo na državnom šampionatu, sledeće nedelje u Bačkoj Palanci. 
  
Kako drugih pitanja nije bilo Skupština je završena u 12,30h. 
 
overivači zapisnika                                     zapisničar 
 
 
Marjan Matijević s.r.                                    Goran Sapožničenko s.r. 
Mine Stojadinović sr. 
 


